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Namens N-VA Poperinge wil ik jullie 
alvast een gelukkig Nieuwjaar toewen-
sen. Laten we er voooral een periode 
van vrede en vriendschap van maken. 
Zo kunnen wij onze eenzame mede-
mensen verrassen met een bezoekje, 
ruzies bijleggen en van een zalige 
eindejaarsperiode genieten.

We nodigen jullie ten slotte uit op onze 
nieuwjaarsreceptie, op zaterdagavond 23 
januari in brasserie Oud-Vlaenderen  op 
de Grote Markt te Poperinge. We zullen 
er samen met jullie – en uiteraard met 
een natje en een droogje – een gezellige 
avond van maken.

Alvast tot binnenkort!

POPERINGE

Zaterdag 23 januari 2016
20 uur

Brasserie Oud-Vlaenderen 
Grote Markt, Poperinge

N-VA Poperinge nodigt jullie van 
harte uit op haar nieuwjaarsreceptie. 
Gemeenteraadsleden Charlotte de 
Wit-Vyvey, Geert Ganne en Jean-
Marie Blondeel zullen tussen de 
hapjes en drankjes door de werking 
van de gemeenteraad toelichten. 

Gastspreker is Kamerlid Rita  
Gantois uit Koksijde. Zij zal het  
hebben over initiatieven in het  
parlement om de Vlaamse  
landbouwers te ondersteunen  
tijdens de lopende landbouwcrisis. 

Iedereen is welkom!

Meer info? Mail of bel naar  
communicatieverantwoordelijke  
Ben Glorieux:  
ben.glorieux@n-va.be 
0472 60 13 10.

NIEUWJAARSRECEPTIE

N-VA POPERINGE 

www.n-va.be/poperinge
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N-VA Poperinge houdt zijn bestuursvergaderingen regelmatig in de deelgemeentes. Na Roesbrugge 
was nu Proven aan de beurt. Gemeenteraadslid Geert Ganne (Proven): “In Proven levert het  
bewonersplatform goed werk. Er komen ons meldingen binnen van de soms te hoge snelheid van 
auto’s in het dorp en zijn er verkeersopstoppingen in de buurt van de lagere school.”
Heb je een idee of een voorstel om het leven in Proven te verbeteren?  
Contacteer: geert.ganne@poperinge.be – 0498 70 73 37.

Laten we er een periode  
van vrede en vriendschap  
van maken. 
Jan Van Bruwaene, voorzitter N-VA 
Poperinge

Prettige Feestdagen!

N-VA-bestuursleden Jan Jacobs, Martin Dewulf, Lieve De Wandeler, Edwin Lesschaeve, Geert 
Ganne, Pieter Derycke, Janique Lannoeye, Wouter Folens, Jean-Marie Blondeel, Andy Schacht, Jan 
Van Bruwaene en Ben Glorieux. Niet op de foto: Paul D’hondt, Albert Battheu, Lieven Ryckbosch, 
Charlotte de Wit-Vyvey en Paul Hardeman.



De N-VA zet het nieuwe jaar 
gewoontegetrouw feestelijk in. Na 
Antwerpen en Gent vindt het feest 
dit jaar plaats in De Nekkerhal in 
Mechelen. Hou alvast zaterdag 9 
januari 2016 vanaf 19.30 uur vrij 

in uw agenda voor deze gezellige 
traditie.

ARRONDISSEMENT IEPER LEGT  
BUSSEN IN
U kunt zich ook inschrijven om 
mee te gaan met de bus vanuit de 
Westhoek. 

Dit zijn de opstapplaatsen:
17.30 uur:  Oudstrijdersplein, 
Poperinge
17.50 uur:  Auris-centrum, Ieper

18.10 uur: De Canadien,  
Langemark-Poelkapelle
18.30 uur: oprit A19, brug Beselare

Vertrek vanuit Mechelen voorzien 
omstreeks middernacht.

INSCHRIJVEN? MEER INFO?
Stuur een mailtje naar  
stefaan.cardoen@n-va.be. 

Snel inschrijven is de boodschap, 
want de plaatsen zijn beperkt.

Zet 2016 feestelijk in op de N-VA-nieuwjaarsfuif in Mechelen

We kregen in de gemeenteraad te 
horen dat de bowling en de cafeta-
ria niet tijdig klaar zal zijn bij de 
opening van het nieuw zwembad 
in 2016. Het is spijtig dat het sche-
pencollege dat nieuws niet met 
meer openheid met de bevolking 
deelde, maar enkel expliciet op 
onze vraag. De N-VA betreurt die 
gang van zaken.

NOG GEEN CONCESSIE VOOR  
CAFETARIA OF BOWLING 
Van een project waaraan bijna tien 
jaar gewerkt is, verwacht je op zijn 
minst dat er voldoende tijd is geno-
men om geschikte oplossingen te 
vinden. De werkzaamheden aan het 
zwembad zelf verlopen vlot. Het vin-
den van een geschikte uitbater die de 
cafetaria en de bowling wil bouwen 
en uitbaten, echter niet. 

De onderhandelingen voor de 
concessie zijn afgesprongen met 
het stadsbestuur. In feite hebben ze 
gewoon slecht onderhandeld. Dat 
getuigt niet van goed bestuur.

Het zwembad dreigt dus in mineur 
te openen. Er moet absoluut een 
cafetaria zijn bij een zwembad van 
13 miljoen euro (inclusief BTW). 
Dit maakt het net heel gezellig. Een 
zwembad van dergelijke omvang 
zonder cafetaria is als een café 
zonder bier. 

HOEVEEL BEZOEKERS ZAL  
VERTRAGING KOSTEN? 
N-VA Poperinge is absoluut vóór 
een nieuw zwembad in Poperinge 
maar heeft zich altijd vragen ge-
steld bij de omvang en de kostprijs 
van het project. Daarom hebben we 
ons in het verleden onthouden bij 
stemmingen over het project. 

Het was oorspronkelijk de bedoe-
ling van het stadsbestuur om de 
bezoekers van het zwembad zo 
lang mogelijk in Poperinge te laten 
genieten van de stad. Vandaar ook 
de keuze om het nieuwe zwembad 
op dezelfde locatie te bouwen en 
om een cafetaria en bowling te 
voorzien. 

Nu dreigt de opening van  
het nieuwe zwembad zonder  
cafetaria te zijn. Welk effect zal dit  
hebben op het aantal bezoekers  
en de duur van hun bezoek?

STAD MOET BOWLING OF  
CAFETARIA NIET ZELF UITBATEN 
We hopen alvast niet dat het 
stadsbestuur, als ze geen concessie-
uitbater vinden, overwegen de 
cafetaria zelf te bouwen en eigen 
personeel hier voor te plaatsen. 

Dit zal de kostprijs voor de bouw 
met ruim 2 miljoen euro verhogen 
(bouw en inrichting van bowling 
en cafetaria). En dan heb je nog de 
jaarlijkse kosten voor eigen perso-
neel niet meegerekend. Dit ziet de 
N-VA absoluut niet zitten. 

Eén bowlingbaan kost 20.000 euro. 
Voor Poperinge was er sprake van 
16 banen. We hopen dat het stads-
bestuur snel een nieuwe concessie-
uitbater zal vinden.

Ten slotte houdt de N-VA de voor-
gestelde toegangsprijzen (3,5 euro 
voor baantjeszwemmen en 8,5 euro 
voor recreatief gebruik voor de 
Poperingenaar) voor het zwembad 
in de gaten. De N-VA vraagt zich 
luidop af hoe deze toegangsprijzen 
tot stand zijn gekomen en volgt dit 
verder op.

Dertig jaar geleden, in 
1985, werd Paul D’hondt 
gemeenteraadslid voor de 
Volksunie die toen samen 

met de PVV en de SP het 
bestuur van Poperinge 
vormde. Sindsdien maakt 
hij zich onmisbaar in de 
Poperingse politiek.

“In 1989 konden we de stad 
besturen onder de naam 
Samen Verder”, zegt Paul. 
“In januari 1990 mocht ik de 
schepensjerp van  Hendrik 
Sohier overnemen en werd 
ik schepen voor Ontwikke-
lingssamenwerking, Jeugd 
en Leefmilieu. In die jaren 
waren we met vijf VU’ers in 

de gemeenteraad: Werner 
Claeys, Hendrik Sohier, 
Martin Dewulf, Ferdinand 
Verheyde en mezelf.”

In 1994 werd een nieuwe 
ploeg gevormd met onder 
meer Martin Dewulf en 
Jan Jacobs die eerst de 
naam 2020 kreeg, maar 
later omgedoopt werd naar 
ZOZO, omdat een naam 
van een politieke partij niet 
uit cijfers mocht bestaan. 
Zo kwamen Paul en Martin 
Dewulf tot einde 2000 weer 

in de gemeenteraad, onder 
burgemeester d’Udekem 
d’Acoz.

Tussen april 2001 en eind 
2006 zetelde Paul in de 
OCMW-raad. De daar-
opvolgend zes jaar was 
hij voorzitter van N-VA 
Poperinge. 

Onze afdeling wenst Paul 
nog vele mooie jaren in 
onze boeiende Poperingse 
politiek.

De N-VA vroeg bij 
monde van gemeen-
teraadslid Charlotte 
de Wit-Vyvey in de 
gemeenteraad om de op-
richting van een advies-
raad voor toerisme. Dit 
moet de wisselwerking 
en de samenwerking 
tussen de toeristische 
sector en het stadsbe-

stuur bevorderen. 
Communicatiever-
antwoordelijke Ben 
Glorieux gaat verder: 
“Op dit moment is er 
nog geen structureel 
overlegorgaan. In deze 
raad kan er bijvoorbeeld 
advies worden gegeven 
over het besteden van 
de inkomsten van de 

logiestaks. We dringen 
erop aan om dit in 2016 
te installeren.”

Gemeenteraadslid Jean-Marie Blondeel vroeg naar aanleiding van de  
permanente terreurdreiging aan het stadsbestuur om scholen en evenementen  
beter te beveiligen. Bijvoorbeeld door tijdens de schooluren de poorten dicht  
houden. Ook tijdens evenementen en fuiven kan er controle van de zakken door  
de stewards of fuifbuddy’s gebeuren. “Een gewaarschuwd man of vrouw is er  
twee waard”, stelt Jean-Marie.

Staat Poperings zwembadproject op losse schroeven? Paul D’hondt: 30 jaar actief in de Poperingse politiek

Adviesraad  
voor toerisme 
moet overleg 
met logieshou-
ders bevorderen

Beveiliging tegen terreur staat voorop

www.n-va.be/poperingepoperinge@n-va.be

N-VA Poperinge heeft zich in de gemeenteraad van 30 
november verzet tegen de invoering van een verplichte 
taks voor commerciële vestigingen in het centrum en 
tot en met de rand van de ring van Poperinge. 

“Er is te weinig overleg geweest met alle 176 handelaars 
en we zijn niet overtuigd dat kleine zelfstandigen aan 

de rand die bijdragen aan het Centrummanagement 
ook zullen profiteren van de acties”, reageren bestuurs-
leden en zelfstandigen Edwin Lesschaeve en Jan Van 
Bruwaene (Krombeke). “Een kapster langs de Ring zal 
nooit extra klanten krijgen omwille van promotie van de 
Cyrusfeesten in het centrum”, besluit gemeenteraadslid 
Geert Ganne (Proven) boos.

De kostprijs van het nieuwe zwembad 
dreigt op te lopen. Het bestuur van 
N-VA Poperinge verzet zich hiertegen: 
Ben Glorieux, Andy Schacht, Jan Van 
Bruwaene, Wouter Folens, Jean-Marie 
Blondeel, Albert Battheu en Paul 
Hardeman.

Een zwembad van dergelijke omvang zonder cafetaria is als een café zonder bier.




